
BHE bestyrelsesmøde d. 4/9-23 kl. 19 Nørrebro 16. 

Deltagere: Susanne – Ulla – Finn – Anders – Klaus og Karina 

Afbud: Dennis 

 

1: Torvemarked: 

Det har været nogle fornuftige torvemarked og natmarked i 2023, men der skal tænkes nyt til næste 

år, da de er blevet lidt kedelige. Der kunne fx være temaer: “Streetfood” eller “Land” med lokale 

produkter. Bestyrelsen har følgende forslag: Øl-vogne med speciel øl, ostevogne, fysiske aktiviteter. 

Susanne laver et opslag til facebook med ideer ønskes. Tages op igen til næste møde. 

 

2: Efterår/vinter aktiviteter: 

Andebanko gentages og afholdes d. 26/10-23 på hotellet. Anders – Klaus og Dennis servere 

frikadeller som de plejer. Susanne godkender med hotellet og laver opslag. 

BHE afholder julefrokost d. 24/11-23. Afholdes hos Susanne som bestiller mad, Klaus står for 

drikkevarer. 

Hvis Brugsen afholder Halloween arrangement støtter BHE gerne op igen. 

Juletræer sætter BHE op i år da der pga manglende erhverv gennem byen eller vil blive meget mørkt 

og trist. Der sættes juletræer på lygtepælene. Norjet spørges om han vil stå for at sætte stik derpå 

når der er hentet godkendelse fra kommunen samt om sponsorat til strømmen. 

Der holdes “Jule-søndag i Bindslev” med juletræs tænding og risengrød, søndag d. 4/12-23. Juletræ 

tændes kl. 17.  Klaus spørger nissemor og nissefar om de vil deltage. BTR inviteres som sidste år. 

Risengrød til 115/130 personer. 

 

4. Barkholts opsigelse: 

Der er normalt 6 mdr. Opsigelse på erhverv om det informeres Tom om. Alternativt kan vi gå med til 

pr. 31/12-23. Vi ligger op med ledige lokaler efter aftale med Tom. 

Nordjyske har desuden kontakte Klaus for at høre om den kedelige udvikling af byen. Skomagasinet 

lukker pr. 1/10-23 og Hårmagi flytter fra byen til nytår. Det har Klaus/BHE ingen kommentarer til, det 

er udviklingen. 

 

5. Erhvervsmedlemmer: 

Der er stort arbejde og nytænkning pt 15 erhvervsmedlemmer, mod 32 sidste år. Anders og Klaus vil 

gøre et sidste forsøg ved at gå rundt og give seddel direkte i hånden på de erhvervsdrivende. 

Nye der evt. Kunne spørges er: Corallen – Hotellet – Abildgaard auto – Tronsmark galleri – 

fodboldgolf. 



Klokken er nu 20.15 og der bydes velkommen til Christian Engen som er mødt ind, dels for at høre 

om vores proces i “Energipark Elkær” samt at opdatere om Fisketrappen. 

 

3. Energipark Elkær: 

Finn Nyman er BHE og Bindslev lokale repræsentant i en midlertidig bestyrelse, hvor Jesper 

Skrubbeltang er formand og Jan er næstformand. Der er ingen vedtægter pt i denne bestyrelse. 

Tirsdag d. 5/9-23 har de møde med Eurowind hvor der skal planlægges borgermøde, som skal 

afholdes d. 14/9-23kl. 19 i Tannisbugt Hallen. Dette møde er for at få informationer ud til de lokale 

mens det hele ligger i dvale pga man afventer kommunens beslutning.  

Nu er der for-debat, derefter skal det teknik & miljø og derefter kommer der en 8 ugers høring af de 

udvalgte. Så det tager ca. 1 år endnu inden vi ved noget konkret fra kommunen. 

Når/hvis kommunen siger “go” skal der en biolog ud i område og sikre sig at inden planter og dyr vil 

lide last i det udvalgte område. 

 

Fisketrappen: Christian beretter: 

Realdania har afventet en kontaktperson som de skal godkende. Hun er nu fundet hos “Skårup 

Landskab” efter at Schön har trukket tiden ud. Anne fra Skårup landskab er meget positiv for projekt 

og afventer nu blot godkendes fra Realdania. Skårup Landskab vil søge om ca. ½ års udsættelse af 

projektet for at der kan nås i mål. Når Skårup Landskab er godkendt, vil der blive indkaldt til 

borgermøde, hvor Skårup vil lytte til borgernes ønsker og ideer. Efter borgermødet vil de samle ideer 

til en samlet plan. 

Der står 300.000 kr. På Gl. Elværks konto (ENV-Fonden) samt der er matching midler fra Hjørring 

kommune. Real Dania giver op til 1 mill. For ideen, heraf går der ca. 200.000 kr. Til Skårup. 

1. Kvartal 2024 skal kommunen aflægge regnskab til EU. 

Real Dania er et kvalitetsstempel når man søger andre fonde. 

Destination Bindslev er grundstenen til Bindslev Grønne Kulturarv. 

 

Landsbyforum: Det haster med at få kaldt ind til dialogforum. Ulla går i gang. 

 

Christian Engen siger tak for i aften. 

 

6. Flagdage: 

Anders og Søren Baggesen har klaret sommeren. Anders skaffer en liste over datoer. 

 

7. Evt.: 



Bindslev Ny Musikfestival har indkaldt til møde d. 13-9-23 kl. 20.30.  Klaus og Finn deltager for BHE. 

Karina giver Karlo besked. 

 

Der er kommet en ide om at afholde fællessang i parken. Skal være gratis og folk skal kunne 

medbringe deres picnickurve. Der vil forsøges med at fastsætte 3 datoer i løbet af forår/sommer. 

BHE er behjælpelig med sang og annoncering. 

 

8. Næste møde: 

MANDAG D. 13/11-23 KL. 19 

Punkter: Torvemarked - juletræer (hvor langt er vi) - julesøndag (hvor langt er vi) - 

Barkholt – Erhvervsmedlemmer – dialogforum. 


